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Uit de Inleiding:

[…]
Maar twee jaar na mijn eerste bezoek kon ik dan toch het boek presenteren
waarin ik een beeld probeerde te schetsen van wat er zoal op het eiland speelt.
Diezelfde karaktertrek zorgde ervoor dat ik al bij de presentatie riep dat ik een
tweede boek wilde schrijven. Er was nog zo veel te vertellen.
In dat tweede boek wilde ik de balans opmaken van 10 jaar 10.10.10. Die balans
zou  natuurlijk  genuanceerd  en  evenwichtig  zijn.  Het  voornemen  was  om zo
objectief mogelijk de voor en tegens van de in 2010 gemaakte keuze in kaart te
brengen.

[…]
Om tot een evenwichtige balans te kunnen komen, moest ik uiteraard op zoek
naar mogelijk positieve gevolgen van de band met Europees Nederland. En die
zijn er.
Als je je oor te luister legt op het eiland, noemt men al gauw het onderwijs en de
zorg als voorbeelden van positieve ontwikkelingen. Over het onderwijs kan ik niet
veel zeggen. In de afgelopen jaren heb ik daar geen aandacht aan besteed. In de
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toekomst hoop ik dat goed te maken.
Na het interview met dr. Frans heb ik een serie portretten mogen maken van
mensen die bij Fundashon Mariadal werken of werkten. Die interviews herlezend,
zag ik dat de reeks niet alleen de geschiedenis van de zorg op het eiland vertelt,
maar ook dat de serie, bijna ongemerkt, de veranderingen illustreren waar het
eiland mee te maken heeft.

[…]
Natuurlijk  is  het  niet  alleen  maar  pais  en  vree  als  we  het  over  Fundashon
Mariadal hebben. Al was het maar dat zorg een van de onderwerpen is waar we
graag en veel over klagen. Ook de samenwerking met Den Haag verloopt niet
altijd soepel. Het eiland blijft een verweggebeuren voor sommige Haagse politici.
‘We  gaan  het  vanuit  Den  Haag  niet  cadeau  krijgen’,  zegt  dr.  Frans  in  het
eerdergenoemde interview uit  2015, ‘we zullen ervoor moeten gaan, op onze
strepen moeten staan. Weerwoord hebben tegen de Haagse benadering, omdat
men daar niet precies weet hoe ermee om te gaan. Maar ik ben ervan overtuigd
dat de rest van de ontwikkeling wel komt. Ook op Bonaire gebeuren de mooiste
dingen.  En  die  dingen  waren  onmogelijk  geweest  als  we  onderdeel  van  de
Nederlandse Antillen waren gebleven.’

 


